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Občina Hoče-Slivnica         
Pohorska cesta 15 
2311 HOČE  
 
Številka: 03201-15/2020 
Datum:   18. 12. 2020                                                          
 
 

Z A P I S N I K  
14. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, ki je bila v četrtek,  

17. 12. 2020 ob 17. uri, v dvorani KD Hoče. 
 
 
                                                           TOČKA 1 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seja se prične ob 17.02 uri. Prisotnih je 17 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena.  

 
Prisotni: 

Zdenka Gajser, Benjamin Habinc 17.06 , Andreja Kavaš, Rok Klajnšek, Jožef Merkuš, Jožica Klajderič, 

Marija Motaln, Anica Pučko, , Marko Smogavec, Zvonimir Trstenjak, Konrad Vrhovšek, Boris Pust, dr. 

Aleš Kobal, Aleš Meglič, Andreas Leitinger, Simona Kalšan-Kildenfoss, Darko Vrhovšek, dr. Martina 

Rauter.  

 

Odsotni:  Jelena Paulinič Frangež - opravičila  

 

Ostali prisotni: 

Peter Cokan - direktor OU, Metka Meglič, Metka Oberlajt, Janja Zorman, Stanko Rafolt – strokovne 

službe. 

 

Poročevalci: Drago Žura, predsednik NO, Mateja Malek – predstavnica podjetja Riso d.o.o. , Nina Mikl 
– predstavnica Skupne občinske uprave Maribor, Boštjan Frangež – poveljnik Gasilskega poveljstva 
Občine Hoče – Slivnica. 
 

 
TOČKA 2 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 13. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 14/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:   17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/1 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 3 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 17. KORESPONDENČNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 14/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 17. korespondenčne seje 
Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:  17 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/2 JE SPREJET. 
 

   

 
TOČKA 4 

SEZNANITEV Z ZAPISNIKOM 18. KORESPONDENČNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT.14/3 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z zapisnikom 18. korespondenčne 
seje Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/3 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 5 



Zapisnik 14. redna  seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 17. 12. 2020 3 

SEZNANITEV Z ZAPISNIKOM 19. KORESPONDENČNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT.14/4 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z zapisnikom 19. korespondenčne 
seje Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/4 JE SPREJET. 

 

 
 

TOČKA 6 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVENGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje, ter dopolnitve po e-pošti in pred sejo. 
 
Dr. Marko Soršak, župan seznani prisotne z umikom točke 8 in 12 ter umestitev novega gradiva za te 

dve točki in sicer točka 8 – Obravnava in potrditev novelacije IP za Južno cestno povezavo IC 11 in 

točka 12 Obravnava in potrditev pobude Vladi Republike Slovenije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 14/5  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi naslednji dnevni red: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje. 
3. Seznanitev z zapisnikom 17. korespondenčne seje. 
4. Seznanitev z zapisnikom 18. korespondenčne seje. 
5. Seznanitev z zapisnikom 19. korespondenčne seje. 
6. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
7. Seznanitev Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica s Končnim poročilom  
           Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine Hoče-  
           Slivnica za leto 2019. 
8. Obravnava in potrditev novelacije Investicijskega programa (IP) za Južno            
           cestno povezavo IC 11. 
9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske    
           uprave Maribor – po skrajšanem postopku. 
10. Obravnava in potrditev načrta razvojnih programov gasilstva  občine Hoče- 
           Slivnica za obdobje 2021-2030. 
11. Obravnava in potrditev Sklepa o uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja k.o. Sp.  
           Hoče p.št. 1476/1 in p.št. 1476/2. 
12. Obravnava in potrditev pobude  Vladi Republike Slovenije. 
13. Obravnava in potrditev Letnega načrta razpolaganja s finančnim  
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           premoženjem Ob-čine Hoče – Slivnica za leto 2020. 
14. Obravnava in potrditev Odloka o V. rebalansu proračuna Občine Hoče –  
           Slivnica za leto 2020 – po skrajšanem postopku. 
15.     Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče – Slivnica za leto  
          2021 – prva obravnava. 
16. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče – Slivnica za leto  
           2022 – prva obravnava. 
17. Seznanitev občinskega sveta s Sklepom o začasnem financiranju Občine  
           Hoče-Slivnica v obdobju januar – marec 2021. 
18. Seznanitev z Osnutki pokrajinske zakonodaje. 
19. Seznanitev z letnim programom izvajanja GJS dobave, postavitve,  
           vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v občini Hoče – Slivnica za leto  
          2021. 
20. Obravnava in potrditev Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje  
           letnega programa športa v Občini Hoče-Slivnica  – prva obravnava. 
21. Poročilo o projektih. 
22. Vprašanja in pobude. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:   17 PROTI:   0 
 
SKLEP ŠT. 14/5 JE SPREJET. 
 

 

17.06- seji se pridruži Benjamin Habinc. 
 

TOČKA 7 
SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA OBČINE HOČE-SLIVNICA S KONČNIM POROČILOM 

NADZORNEGA ODBORA O PREGLEDU ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE HOČE- 
SLIVNICA ZA LETO 2019. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev je podal Drago Žura, predsednik NO. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 14/6 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s Končnim poročilom Nadzornega 
odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2019. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:   18       PROTI:  0  

 
SKLEP ŠT. 14/6 JE SPREJET. 

 
17.10 – Drago Žura zapusti sejo. 
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TOČKA 8 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA (IP) ZA JUŽNO            
           CESTNO POVEZAVO IC 11. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 16. 12. 2020. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Mateja Malek – predstavnica podjetja Riso d.o.o. 

 

Dr. Marko Soršak pove, da je gradivo potrebno potrditi saj je bil svet regij 11. 12. 2020, zaradi česar 
je bilo potrebno novelirati DIIP. Novelacija DIIP-a se nanaša zgolj na ureditev prve faze.  
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 14/7 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi novelacijo Investicijskega programa (IP) 

za Južno cestno povezavo IC 11. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:  18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/7 JE SPREJET. 
 
17.13  - Mateja Malek zapusti sejo. 
 
 

TOČKA 9 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI SKUPNE OBČINSKE 

UPRAVE MARIBOR – PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala, Nina Mikl – predstavnica Skupne občinske uprave Maribor. 
 
Stališče je podala Simona Kalšan – Kildenfoss – podpredsednica Statutarno-pravne komisije. 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanji naslednja sklepa: 
SKLEP ŠT. 14/8 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejeme Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave Maribor – po skrajšanem postopku. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:  18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/8 JE SPREJET. 
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17. 20 – Nina Mikl zapusti sejo. 
 
 

TOČKA 10 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV NAČRTA RAZVOJNIH PROGRAMOV GASILSTVA  OBČINE HOČE- 

SLIVNICA ZA OBDOBJE 2021-2030. 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Frangež, poveljnik Gasilskega poveljstva Občine Hoče – Slivnica. 
Dr. Marko Soršak meni,  da je program dober, način financiranja pravilen in strategija pravilno 

nastavljena. 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 14/9  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Načrt razvojnih programov gasilstva 

občine Hoče-Slivnica  za obdobje 2021-2030. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:  18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/9 JE SPREJET. 
 
 
                                                                        TOČKA 11 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USKLADITVI ZEMLJIŠKOKNJIŽNEGA STANJA K.O. SP.  
           HOČE P.ŠT. 1476/1 IN P.ŠT. 1476/2. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, višja svetovalka. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
SKLEP ŠT. 14/10 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o uskladitvi zemljiškoknjižnega 

stanja pri zemljiščih parc. št. 1476/1 in 1476/2, obe k.o. Spodnje Hoče. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:  18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/10 JE SPREJET. 
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TOČKA 12 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV POBUDE  VLADI REPUBLIKE SLOVENIJE. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli pred sejo OS – predlog sklepa, priloga1 in priloga 2. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Martina Rauter, občinska svetnica in predsednica Odbora za 
gospodarske dejavnosti in turizem.  
 
Stališče poda Rok Klajnšek, ki pove, da tej vladi in njenim ukrepom zaupa, zato bo glasoval proti. 
Verjame, da bo virus kmalu premagan. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 14/11  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi pobudo naslovljeno na Vlado Republike 
Slovenije. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:  16  PROTI:  2  
 
SKLEP ŠT. 14/11 JE SPREJET. 
 
 
17.35 – Aleš Kobal zapusti sejo. 
17.37 - Boris Pust zapusti sejo in se vrne 17.42. 
 
 

TOČKA 13 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV LETNEGA NAČRTA RAZPOLAGANJA S FINANČNIM PREMOŽENJEM 

OBČINE HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2020. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Janja Zorman, višja svetovalka. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednje sklep: 

SKLEP ŠT. 14/12 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Letni načrta razpolaganja s finančnim 
premoženjem Občine Hoče – Slivnica za leto 2020. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  

ZA:  16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/12 JE SPREJET. 
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TOČKA 14 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O V. REBALANSU PRORAČUNA OBČINE HOČE – SLIVNICA ZA 
LETO 2020 – PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Janja Zorman, višja svetovalka. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 

Stališče je podala Simona Kalšan – Kildenfoss, podpredsednica Statutarno-pravne komisije. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 14/13 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o V. rebalansu proračuna Občine 
Hoče – Slivnica za leto 2020 – po skrajšanem postopku. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  

ZA:  16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/13 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 15 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2021 – 

PRVA OBRAVNAVA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. Strinjajo se z združitvijo razlage odloka za leto 
2021 in 2022 združi, glasuje se posamično. 
 
Uvodno obrazložitev Odlokov je podala Janja Zorman, ki pove, da se Odloka o proračunu za leto 2021 

in leto 2022 na podlagi Statuta in Poslovnika dajeta v 1. obravnavo.  

Po sprejemu gradiva v 1. obravnavi teče javna razprava 30 dni. V tem času se lahko podajo pobude in 

predlogi za spremembe. Po javni razprav  pripravi OU predlog gradiva za 2. obravnavo proračuna in 

sprejem. Ker glede na terminski plan proračun ne bo sprejet pred koncem leta, bo do sprejema 

proračuna občina v začasnem financiranju. 

Dr. Marko Soršak pozove predsednike posameznih odborov, da podajo stališče za Odloka proračunov 

2021 in 2022. 

Stališče k poda Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 

Stališče je podala dr. Martina Rauter, predsednica Odbor za gospodarske dejavnosti in turizem. 

Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
Stališče je podala Simona Kalšan – Kildenfoss, podpredsednica Statutarno-pravne komisije. 

Dr. Marko Soršak, župan seznani prisotne, da bodo v kratkem prejeli projekcijo celotne obnove 

vodovodnega sistema po posameznih ulicah in kanalih, ki so bili izgrajeni med 1970 in 1980 ob 

izgradnji kanalizacije. 
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Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 14/14 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o proračunu Občine Hoče – 
Slivnica za leto 2021 v prvi obravnavi in ga da v javno razpravo do  16. 01. 2021. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/14 JE SPREJET. 
 

TOČKA 16 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2022 – 

PRVA OBRAVNAVA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 14/15  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o proračunu Občine Hoče – 
Slivnica za leto 2022 v prvi obravnavi in ga da v javno razpravo do  16. 01. 2021. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:   17 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/15 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 17 
SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA S SKLEPOM O ZAČASNEM FINANCIRANJU OBČINE HOČE-

SLIVNICA V OBDOBJU JANUAR – MAREC 2021. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal dr. Marko Soršak, župan. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
SKLEP ŠT. 14/16  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani s Sklepom o začasnem financiranju 
Občine Hoče-Slivnica v obdobju januar – marec 2021. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:  17  PROTI:  0  
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SKLEP ŠT. 14/16 JE SPREJET. 
 

 
TOČKA 18 

SEZNANITEV Z OSNUTKOM ZAKONA O USTANOVITVI POKRAJIN (ZUPOK), OSNUTKOM ZAKONA O 
POKRAJINAH (ZPOK) S PREGLEDOM PRISTOJNOSTI IN NALOG POKRAJIN TER Z OSNUTKOM ZAKONA 

O FINANCIRANJU POKRAJIN (ZFPOK). 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Dr. Marko Soršak seznani prisotne s gradivom, ki so ga prejeli tudi vsi člani OS in sklepom Državnega 
sveta s katerim poziva vse občinske svete, da se do 1. marca 2021 opredelijo do predlaganih osnutkov 
zakonov. Prosi svetnike za podajo njihovih mnenj, predlogov ali sprememb na predlagane zakone, da 
jih lahko uvrstimo na naslednjo sejo OS. 
 
17.54 – Rok Klajnšek zapusti sejo 
 
  

TOČKA 19 
SEZNANITEV Z LETNIM PROGRAMOM IZVAJANJA GJS DOBAVE, POSTAVITVE, VZDRŽEVANJA IN 

IZVAJANJA JAVNE RAZSVETLJAVE V OBČINI HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2021. 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Stanko Rafolt, svetovalec. 

 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 14/17 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z letnim programom izvajanja GJS 
dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v občini Hoče – 
Slivnica za leto 2021. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  

ZA: 16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/17 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 20 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O POSTOPKU IN MERILIH ZA SO-FINANCIRANJE LETNEGA 

PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI HOČE-SLIVNICA  – PRVA OBRAVNAVA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Oberlajt, svetovalka. 
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Stališče k poda Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 
Stališče je podala Simona Kalšan – Kildenfoss, podpredsednica Statutarno-pravne komisije. 
 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 14/18 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o postopku in merilih za 
sofinanciranje letnega programa športa v Občini Hoče-Slivnica v prvi obravnavi. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  

ZA:  16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 14/18 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 21 
                                                   POROČILO O PROJEKTIH. 

 
Dr. Marko Soršak, seznani prisotne , da večjih sprememb pri projektih v tem času ni bilo. 

 
 
 
22. TOČKA 

                                                     POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

Dr. Marko Soršak seznani prisotne s odgovori PP Rače, ki so jih posredovali glede na njihove pobude 
in so jih vsi svetniki prejeli pred sejo OS. 
 
Dr. Marko Soršak, župan se vsem prisotnim zahvali za dobro sodelovanje in zaželi lepe praznike ter 
srečno novo leto 2021. 
 
Seja je bila zaključena 18.02. 

 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                                                  
           
                                            
                                                                                        Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                      Dr. Marko Soršak, župan               


